
Referat fra generalforsamling i Nökkvi søndag den 4. december 2022. 

 

Afholdt i spisesalen på Det Ny Havredal, Ulvedalsvej 30-34, 7470.  

Dagsorden:  

1) Valg af dirigent og referent. 

2) Bestyrelsens beretning 2022. 

3) Aflæggelse af det reviderede regnskab for 2022. 

4) Forelæggelse af budgetforslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

6) Indkomne forslag. 

7)  Valg til formandsposten: Søren Møller (modtager genvalg) 

8) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer.  

På valg: 

Anette Ravn (modtager genvalg) 

 Rikke Ravn (modtager genvalg) 

Heidi Munk Sandvik (modtager ikke genvalg) 

9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. (nuværende Georg Rosenkilde og Winnie Møller) 

10)  Valg af 1 revisor, samt 1 revisorsuppleant (nuværende Carsten Helberg og Gertie 

Kryschanoffsky) 

11)  Valg af udvalg under bestyrelsen: 

 Bladudvalg. 

 Børne og ungeudvalg. 

 Stævneudvalg. 

 Kursus-og foredragsudvalg. 

 Baneudvalg. 

12) Eventuelt 

13) Udnævnelse af Årets Nøkker. 

 

Formanden Søren Møller bød velkommen til de 38 fremmødte medlemmer. 

Ad 1)  Forslag: Carsten Helberg, dirigent og Gertie Kryschanoffsky, referent. Begge blev valgt. 

 Carsten Helberg konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Ad 2)  Beretning ved Søren Møller for 2022 er gengivet i fuld længde andet steds i 

 bladet. 



 Der var spørgsmål om, hvorfor der ikke var julestævne. 

Svar: Stævneudvalget har ikke arrangeret det. 

Beretningen godkendt.  

Ad 3) Regnskabs aflæggelse ved Anette Andersen.  

Det reviderede årsregnskab for 2022 er udleveret. 

 Der mangler indtægter fra et foredrag, som først kommer på næste års regnskab. 

Igen i år blev det blev oplyst, at Mobil-pay koster meget. Hver transaktion koster 0,75 

kr, så man foreslår, at man anvender Mobil-pay til større beløb.  

Der blev stillet spørgsmål til banens holdbarhed. 

Svar: Ca 10 år. 

Ser man bort fra banen, har der været et overskud på 40.000,- kr.  Man fik 

banerenoveringen finansieret af egen kasse. Georg Rosenkilde kommenterede at 

banen vil være betalt i løbet af 3 år, såfremt overskuddet ligger på et tilsvarende 

niveau. 

Regnskabet godkendt. 

Ad 4) Budget fremlæggelse ved Anette Andersen. Driftsbudget 2023 blev udleveret. 

Der var spørgsmål til underskudsgivende aktiviteter. Dette er f.eks. Naturens dag, hvor 

hesteejere og medhjælpere bespises. 

Det blev nævnt at det var besværligt at oprette sponsor aftaler med OK. Man vil se om 

det kan gøres mere overskueligt. Sponsoraftalen giver et par tusinde kroner. 

Der var spørgsmål til om Nökkvi Nyt skulle være elektronisk. 

Svar: Andre klubber misunder os, at vi har et klubblad og annoncørerne vil falde fra, 

hvis der ikke er et fysisk blad.  

Spørgsmål til om det er nødvendigt, at vi er medlem af Dansk Islandshesteforening, DI. 

Svar: Bl.a. er hjælpere til stævner og arrangementer dækket af en kollektiv forsikring, 

hvis der skulle ske et uheld. Desuden kan vi frit afspille musik til f.eks. stævner, uden 

at skulle betale Koda-Gramex-afgift.  Adgang til naturen varetages af medarbejder fra 

DI. 

Bestyrelsen mener afgjort, at klubben har gavn af medlemskabet af DI. 

Budget vedtaget. 

Ad 5) Der blev fremlagt forslag om uændret kontingent: 



 Forslaget vedtaget. 

Personligt medlemskab:  200 kr Familiemedlemskab :           400 kr 

Ad 6) Indkomne forslag: 

- Forslag om at flytte Generalforsamlingen til januar pga. travlhed i december. 

 For forslaget: 30. Imod: 0 Undlod at stemme: 8 

 Forslaget vedtaget. 

- Forslag om at flytte regnskabsåret, så regnskabsår og kontingent år bliver det 

samme dvs. 1. november til 31. oktober. 

 For forslaget: 38. Imod: 0 Undlod at stemme: 0 

 Forslaget vedtaget. 

Ad 7) Søren Møller genvalgt som formand. 

Ad 8) Forslag til bestyrelsen:  Anette Ravn Genvalgt 

Rikke Ravn  Genvalgt 

   Line Thybo Valgt  

   De opstillede er valgt for 2 år. 

   Marianne Lemming ønsker at udtræde. 

   Helene Jensen opstillet og valgt for 1 år. 

Ad 9) Forslag til 1. suppleant: Georg Rosenkilde      Genvalgt 

 Forslag til 2. suppleant: Winnie Møller Genvalgt 

Ad 10)  Forslag til revisor: Carsten Helberg      Genvalgt 

 Forsag til revisorsuppleant:Gertie Kryschanoffsky  Genvalgt 

Ad 11) Udvalg under bestyrelsen:  

- Bladudvalg: Kjeld Flammild              – Genvalgt 

   Gertie Kryschanoffsky – Genvalgt 

   Kontakt til annoncører: Heidi Munk 

Bestyrelsen opfordrer arrangører af aktiviteter til, at de sørger for, at der 

kommer indlæg til bladet. 

- Børne-og ungeudvalg: 

Jeanette Skyum: Det er svært at få opbakning til arrangementer. Der skal mere 

opbakning til for at udvalget kan fortsætte. 



Der er stor konkurrence fra TEAMS. 

Anette Andersen oplyste, at man fra bestyrelsen gerne vil bakke op omkring børn 

og unge og foreslog at man søgte samarbejde med de etablerede TEAMS. 

Man har haft et samarbejde omkring undervisning, men det ligger stille pga. Bent 

Melvejs sygdom. 

Mette Damsak, der har TEAMS for børn og unge, har udtrykt ønske om at 

samarbejde med klubben omkring undervisning . 

 

Louise Esholm foreslået til udvalget  

Helene Jensen tilbyder assistance 

- Stævneudvalg: 

Line Thybo  Valgt 

  Jeanette Skyum Valgt 

  Mathilde Jacobsen Valgt 

  Reserve: Pia Laier 

 

- Kursus –og foredragsudvalg:   

Mette Helberg Genvalgt 
  Connie Nordkvist Genvalgt 

  Annedorthe Gylling Sørensen Genvalgt 

  Inge Middelhede Genvalgt 

  Winnie Møller Genvalgt 

Klubben vil prøve at arrangere en undervisnings serie af 4 gange med Frederikke 

Stougaard, så man får en undervisning, der ligger i niveau mellem Bent Melvej og 

Jon Stenild. 

Når arrangørerne får forslag til arrangementer, er det absolut en fordel at 

datoerne koordineres. 

- Baneudvalg:  

Søren Møller og Bent Melvej. 

Arne Graversen er konsulent. 

Søren vil gerne stå som kontaktperson. Dressurbanen trænger til ny flis. 

Havredal står for afretning af banen 1 gang ugentlig. Den nye belægning trænger 

ikke til nær så meget vedligehold, som den gamle.  

Der er stor ros til skolen for at banen er velvedligeholdt. 

 

Ad 12) Eventuelt:  

Forslag fra Malene om at genoprette Senior eller naturudvalg, der kan arrangere 

fælles ture.  

Else Ravn er med i ”tur udvalg” 

 

Man ønsker at afholde Hubertusridt i 2023. 

Jeanette Skyum vil gerne hjælpe med træning i løbet af året.  



Poul og Pia oplyste, at der hos dem på Skelhøjevej 17 er en brakmark med 8-10 spring. 

Springene er indrettet, så de kan falde ned og banen bliver slået i løbet af sommeren. 

Man er velkommen til at komme og træne. 

 

 Søren Møller takkede bestyrelsesmedlemmerne og udvalgene for deres indsats 

 Tak til medlemmer for deres fremmøde. 

 Dirigenten takkede for god ro og orden.        

Ad 13) Søren Møller omtalte baggrunden for nomineringen af ”Årets Nøkker”. 

  Årets Nøkker 2022: Line Thybo 

 

 Ref. Gertie Kryschanoffsky 


